
BIURO RADY MIEJSKIEJ
       Plac Wolności 1
57-500 Bystrzyca Kłodzka

Wnioski Komisji Budżetu i Finansów 
na posiedzeniu w dniu 7 czerwca 2021 r.

1. Komisja w dniu 7 czerwca odbędzie się w formie hybrydowej.
 (10 za, 2 przeciw)

2. Komisja pozytywnie zaopiniowała porozumienia w sprawie 3 dróg z Nadleśnictwem Bystrzyca
Kłodzka z autopoprawkami. 

(12 za, jednogłośnie)

3.  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  stanowiska  Rady
Miejskiej  Bystrzycy  Kłodzkiej  dotyczącego  zamiaru  likwidacji  IV  Wydziału  Pracy  w  Sądzie
Rejonowym w Kłodzku. 

(12 za, jednogłośnie)

4. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kłodzkiemu.

(12 za, jednogłośnie)

5.  Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem p. Bożeny K. dot. przedłużenia umowy dzierżawy na
działki  nr  168/1,  168/2,  169/1,  169/3,  169/2  położone  na  terenie  miasta  Bystrzyca  Kłodzka,
w  związku  z  tym,  że  na  terenie  działek  obowiązuje  aktualny  plan  zagospodarowania
przestrzennego  Komisja  negatywnie  opiniuje wniosek  p.  Bożeny  K.  i  wnioskuje
o zaproponowanie innych terenów pod uprawę. 

(12 za, przy 1 wstrzymującym się)

6. Komisja po zapoznaniu się z pismem p. Wandy C. i p. Mirosława S. dot. udostępnienia drogi
koniecznej w celu dojazdu do pól mieszkańców ul. Kolonia zgodnie z sugestią Przewodniczącego
Komisji RiZG przekazuje sprawę na tą Komisję celem sfinalizowania tematu.

(12 za, przy 1 wstrzymującym się)

7. Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem mieszkańców Wilkanowa w sprawie przebudowy drogi
na nawierzchnię asfaltową na dz. 856, 867, 868/2, 874/2, 875/2, 878/2  wnioskuje o wykonanie
dokumentacji projektowej na pozostały odcinek drogi. 

(13 za, jednogłośnie)

8. Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem mieszkańców Starej Łomnicy dot. przebudowy drogi na 
nawierzchnię asfaltową na dz. 601/1 i 496/10 wnioskuje o ujęcie zadania w budżecie na 2022 rok.

(12 za, przy 1 wstrzymującym się)



9. Komisja po zapoznaniu się z pismem p. Henryka F. dot. remontu muru oporowego na dz. 1298/4
przy ul. Zamenhofa wnioskuje o przeprowadzenie wizji lokalnej.

(13 za, jednogłośnie)

10.  Komisja po zapoznaniu się z pismem p. Artura K. dot. przebudowy drogi dojazdowej na dz.
607/1 w Nowym Waliszowie uważa wniosek za bezzasadny, gdyż droga ta jest zaakceptowana
przez Komisję Wojewódzką do szacowania strat popowodziowych do remontu.
 

(11 za, przy 2 wstrzymujących się)

11. Komisja po zapoznaniu się z pismem p. Andrzeja S. dot. przebudowy drogi wewnętrznej dz. 86
w Długopolu Dolnym uważa wniosek za częściowo bezzasadny, gdyż w ostatnim okresie czasu
nawierzchnia drogi została wyrównana frezowiną przez wydział GKM UMiG. 

(12 za, przy 1 wstrzymującym się)

12. Komisja po zapoznaniu się z pismem w sprawie umorzenia zaległości czynszowych za lokale
użytkowe przy  ul.  Kolejowej  nie wyraża  zgody na  umorzenie  zaległości  oraz  zobowiązuje  p.
Patryka C.  do  uprzątnięcia  terenu  po  produkcji  tarcicy  i  protokolarnego  zdania  nieruchomości
w nieprzekraczalnym terminie do 30,06,2021 r.  

(12 za, przy 1 wstrzymującym się)

13.  Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem p. Barbary M. dot. sprzedaży działki nr 101 (drogi)
położonej w Piaskowicach wnioskuje o przeprowadzenie wizji lokalnej w terenie. 

(13 za, jednogłośnie)
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu

14.  Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem zespołu „Ponad Chmurami” o dofinansowanie płyty
wyraża zgodę na dofinansowanie w kwocie 6 tys. zł z funduszu MGOK. 

(8 za, jednogłośnie)
5 osób nie brało udziału w głosowaniu

15. Komisja po zapoznaniu się z pismem p. Adriany i Piotra G. wyraża zgodę na dofinansowanie 
pozwolenia wodnoprawnego. . 

(8 za, jednogłośnie)
5 osób nie brało udziału w głosowaniu

16. Komisja po zapoznaniu się z pismem p. Renaty W. dot. umorzenia zaległego czynszu,  nie
wyraża zgody na umorzenie i sugeruje, aby zawrzeć umowę z p. Renatą W. choć częściowego
odpracowania powstałych zaległości czynszowych.

(10 za, 1 przeciw, przy 1 wstrzymującym się)
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu

17. Komisja  po  zapoznaniu  się  z  wnioskiem  p.  Joanny  C.  dot.  wykonania  dojazdu  do
nieruchomości  ozn.  w  ewidencji  gruntów  nr  214/4  we  wsi  Stara  Bystrzyca  wnioskuje
o przeniesienie punktu na następne posiedzenie Komisji po uzupełnieniu materiałów przez Wydział
GKM.

(12 za, jednogłośnie)
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu



18.  Komisja negatywnie opiniuje wniosek Policji o środki finansowe z przeznaczeniem na 
nagrody pieniężne dla policjantów ze względu na brak środków w budżecie spowodowany dużymi 
wydatkami na utworzenie Straży Miejskiej.

(7 za, 1 przeciw, przy 4 wstrzymujących się)
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu


